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Demokratirådets sammanträde  
den 5 december 2018 

 

 

Ledamöter 

Klas Wissman (M), ordförande 

Moa Sahlin (S), vice ordförande 

Lars Bäck (V) 

 

Rådet har två vakanta platser. 

 

 

Tjänstepersoner 

Sara Wrethed, avdelningschef stadsutveckling 

Sebastian Rigi, koordinator, sekreterare i rådet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Vice ordförande 
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Justerarnas signaturer 

§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare och 

tid för justering 

 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av ordföranden och vice ordföranden 2018-12-17. 

 

Därefter anmäls det till stadsdelsnämnden. 

  

 

§ 2 Demokratirådets balanslista 

 

Balanslistan gicks igenom. Rådet konstaterade att vissa uppdrag 

troligen faller i och med att nya ledamöter utses till rådet efter 

årsskiftet. Vidare konstaterades att uppdraget fem om 

medborgarbudget 2 är genomfört. Uppdaterad balanslista är 

bifogat protokollet. 

 

 

§ 3 Information om pågående medborgardialog hösten 

2018 – Magelungens strand och Farstaängen 

 

Sebastian Rigi presenterar arbetet med medborgardialog för de 

nya planerade parkerna på Farstaängen och Magelungens strand. 

Cirka 100 personer har deltagit i dialogarbetet och förvaltningen 

har bland annat genomfört workshops, genomfört enkäter och 

gjort informella intervjuer med parkleksbesökare. Det har varit 

fokus på att föra dialog med unga tonåringar då dessa är en grupp 

som ofta är svåra att nå i dialogsammanhang. Utöver det 

presenterades också skisser som tagits fram över hur parkerna 

skulle kunna se ut. 

 

Vice ordförande betonar vikten av att arbeta med att länka 

samman Fagersjö och övriga Farsta. Ett förslag för att göra det är 

att se till att de rundlar som planeras längs Magelungens strand 

kan placeras ut även längre västerut utanför parkområdet. Detta 

för att skapa en känsla av att Fagersjö länkas samman med 

parken och övriga Farsta. 
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§ 4 Övriga frågor 

 

Det konstateras att uppdraget som behandlar ungdomsrådet för 

närvarande inte går att genomföra då rådet för närvarande ligger 

vilande. 

 

Lars Bäck konstaterar att det finns långlivade ungdomsråd i 

Bromma- och Skärholmens stadsdelsområden. Dessa 

ungdomsråd har arbetat enligt olika metoder varpå båda kan 

bedömas som lyckade. Det finns därmed flera olika sätt för 

ungdomsråd att arbeta och fungera 

 
§ 5 Nästa sammanträde 

 

Inget nytt sammanträde har beslutats utan vi avvaktar i väntan på 

att den nya nämnden tar ställning till demokratirådets framtid. 


